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Kennis te nemen van
In hoeverre de motie van 24 november 2005 over een minimale hoeveelheid (oppervlakte) te realiseren 
buitenspeelruimte nog wordt uitgevoerd in uitbreidingsplannen. 

Inleiding
In de raadsvergadering van 4 februari 2021 heeft het college toegezegd om de raad te informeren in hoeverre de 
motie uit 24 november 2005 over een minimale hoeveelheid te realiseren buitenspeelruimte (3%) nog wordt 
toegepast in uitbreidingsplannen. 
In de motie van 24 november 2005 staat opgenomen dat, in verband met de te verwachten bevolkingsopbouw in 
een nieuwe woonwijk, een belangrijk deel van de openbare ruimte zo ingericht dient te worden dat kinderen van 
verschillende leeftijdsgroepen buiten kunnen spelen. Dit speelde destijds in het kader van de ontwikkeling van de 
woonwijk Borgwijk (fase I) in Luttenberg.

Kernboodschap
De motie riep op om in de openbare ruimte voldoende speelruimte te creëren voor kinderen van verschillende 
leeftijdsgroepen ten behoeve van een gezonde leefomgeving. 
De bespeelbare ruimte in het openbare gebied heeft zich in de loop der jaren ontwikkeld naar zowel formele als 
informele buitenspeelruimte. Dit heeft met name een impuls gekregen door de aanleg van wadi’s. Wadi’s maken 
inmiddels nagenoeg altijd onderdeel uit van de openbare ruimte in o.a. woonwijken. In eerste instantie vooral 
bedoeld om de wateropgave in die wijken te kunnen realiseren, maar gaandeweg zijn de wadi’s in woonwijken 
ook vrijgegeven als (informele) speelruimte om nog meer ruimte te bieden aan kinderen om te kunnen spelen in 
de openbare ruimte. In de praktijk is ook gebleken dat hier behoefte aan was en dat deze ontwikkeling prima 
inspeelt op die behoefte.
Sinds het aannemen van de motie heeft het gebruik van de openbare ruimte zich dus ontwikkeld en verbreed. 
Dit heeft niet geleid tot het actualiseren van de afgesproken norm. Er is wel gehandeld in de lijn c.q. in de geest 
van de motie door een gezonde leefomgeving te creëren met voldoende speelruimte. Het totaal van de 
beschikbare speelruimte (formeel en informeel) ligt daarmee ook hoger dan de destijds afgesproken norm van 
3%.
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Vervolg
Onlangs is de nota “Op weg naar een toekomstbestendige openbare ruimte” vastgesteld (zie bijlage). In deze 
nota wordt uitgegaan van het toekomstbestendig maken van de openbare ruimte. Aspecten als leefbaarheid en 
gezondheid zijn hierbij specifiek benoemd. Dit willen wij bereiken middels een integrale en gebiedsgerichte 
aanpak. Spelen, ontmoeten en verblijven voor alle doelgroepen maken hiervan onderdeel uit.
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Bijlage 1: Nota “Op weg naar een toekomstbestendige openbare ruimte”
Bijlage 2: Motie


